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BJELOVAR Bjelovarski HSLS održao je danas, 9. studenog, tiskovnu konferenciju na temu
stanja u gradskim poduzećima, a koju je najavio neobičnim i duhovitim plakatom (slika gore).
Medijima se prvi obratio predsjednik gradske organizacije HSLS-a Bjelovar Dario Hrebak te
izjavio sljedeće:

  

»Sazvali smo danas tiskovnu konferenciju i prigodno ju popratili plakatom kojeg ste dobili u
prilogu poziva iz razloga da vam dočaramo i drugu stranu bjelovarske političke scene. HSLS je
prije nekoliko dana dao svoju suglasnost HDZ-u da zajednički sazovemo izvanrednu sjednicu
gradskog vijeća na temu Stanje gradskih poduzeća. Samo zajedničkim potpisima smo to mogli i
učiniti. Razlog zašto smo to učinili je što je još jedna firma, a to je gradsko poduzeće za
upravljanje športskim objektima zapalo u ozbiljne probleme. Sjetite se da je HSLS prvi govorio o
opasnosti koja je prijetila Elektrometalu. Bili smo osporavani tada, znamo kako je završilo. Isto
tako kritizirali smo i politička imenovanja u Nadzorni odbor Komunalca, firme koja vrijedi preko
300 milijuna kuna samo iz razloga osiguravanja većine u gradskom vijeću. Ovim putem htjeli
smo spriječiti da se nešto loše dogodi i s Gradskim poduzećem za upravljanje športskim
objektima. Međutim, dogodile su se čudne stvari u gradskom HDZ-u i naši potpisi nikada nisu
stigli do vrata gradske uprave. Smatramo to neozbiljnim načinom vođenja politike iz kojeg
iščitavamo da je HDZ dobio novog predsjednika gradske organizacije i prije samih izbora, a to
je Antun Korušec. Naime samo gradonačelniku Korušecu odgovara ovakav scenarij po kojem
se neće sazvati izvanredna sjednica gradskog vijeća na kojoj bi morao odgovarati na neugodna
pitanja gradskih vijećnika vezana uz nestašluk svog prijatelja, direktora Poduzeća za upravljanje
športskim objektima. S druge strane, pitanje je možemo li HDZ više smatrati oporbom u gradu
Bjelovaru. Gradonačelnik Korušec se oduvijek dičio svojom visokom razinom demokracije u
politici te ga ovim putem pozivamo da bude principijelan, sazove sam navedenu sjednicu i
demantira nas ukoliko smo u krivu. Šutnjom i cirkusom u HDZ-u samo potvrđuju naše navode.
Isto tako, osobno ponovno tražim kao gradski vijećnik da mi se dostavi financijsko izvješće
navedenog poduzeća budući da ga do današnjeg dana nisam dobio iako sam ga službeno
zatražio na posljednjoj sjednici gradskoga vijeća. Zaključno – HSLS je ostao jedina prava
oporba u gradu Bjelovaru te ćemo i dalje ćemo istinski i hrabro, bez dlake na jeziku zastupati
interese građana grada Bjelovara bez straha da će nas netko raspustiti iz Zagreba. Bjelovarsku
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politiku treba voditi u Bjelovaru.«

  

Nakon Hrebaka svoju izjavu dao je i tajnik gradske organizacije HSLS-a Bjelovar Nino Balen:

  

»Želio bih se osvrnuti na nedavne postupke obiju zamjenica gradonačelnika koji su i medijski
bili popraćeni. Naime zamjenica gradonačelnika Lidija Novosel temeljila je svoju predizbornu
kampanju na budućoj volonterskoj ulozi, a sada smo svjedoci kako je još prije isteka
kalendarske godine postala profesionalna zamjenica gradonačelnika s neto plaćom koja iznosi
nešto više od 13 tisuća kuna mjesečno na teret poreznih obveznika. S druge strane zamjenica
gradonačelnika Jasna Višnjević ne zaostaje za njom u neprincipijelnosti ni malo, jer se od
početka svoje predizborne kampanje predstavljala kao nezavisni kandidat s jasnom vizijom
razvoja gospodarstva, a danas znamo da je zamjenica gradonačelnika Višnjević član HNS-a – a
vizija o razvoju gospodarstva je građanima do danas ostala nejasna. HSLS smatra da su
zamjenice gradonačelnika svojim neprincipijelnim postupcima obmanule i prevarile
Bjelovarčane.«
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